

2026 Annual Pilgrimage to Lourdes

28 April - 5 May, 2026



Every year, millions of pilgrims travel to Lourdes, France to pray and seek healing. Going to Lourdes at least once is a traditional obligation for Members of the Order of Malta. Aspirants to the Order are encouraged to make the Pilgrimage, and many do. In keeping with the Order's long-standing tradition of serving the sick, our members and volunteers will accompany Malades (people who have illness and/or a disability, that makes it difficult for him or her to travel on a Pilgrimage to Lourdes without extra assistance) to Lourdes. We will take care of all of the needs of our Malades including all their meals, daily Masses and prayers, visiting the Baths at the Sanctuary of Our Lady of Lourdes, and shopping in Lourdes. To ensure a high standard of health and safety throughout the journey, all members and volunteers will be required to complete a basic nursing course.

We warmly invite you as a pilgrim to join us and experience the power of Lourdes for yourself. It is an unforgettable and, for many, a life-changing experience.

Accommodation will be in big demand and activities need to be planned in advance with great attention to details. Flights and transfers will also be harder to book if left too late.

If you would like us to secure your air tickets and accommodation, please register by 9 January 2026. We might not be able to guarantee for the travel and accommodation arrangement for late registration. The earlier we register for you, the cheaper the air-tickets we can arrange for you!

每年超過百萬朝聖者會到法國露德。往露德朝聖至少一次是馬爾他騎士會成員的傳統義務，亦致力鼓勵有志成為本會會員的人士參加朝聖團，許多人亦這樣做。秉承本會為病弱人士服務的悠久傳統，我們的會員和義工將陪同輕微病患、殘疾人士(Malades) 前往法國露德朝聖。在朝聖期間，我們的義工會協助照顧 Malades 的起居需要。我們將全天候提供服務，包括進餐，與群眾一起參加彌撒、念聖母經、於露德聖母聖所泉水浸浴和在露德市內進行簡單的購物和觀光。我們的義工必須修讀本會提供的基本護士課程。

我們懇切邀請你以朝聖者一齊參與，體驗這次令人振奮的靈修之旅。

在露德住宿的需求將會熾熱，活動策劃需要提前預備。避免延遲，及預訂航班和接送服務遇上困難。

如果你想加入2026 年露德朝聖團，請於 2026 年 1 月 9 日之前透過網上表格報名。我們不能確定可以為遲報名者安排機票和住宿。越早確認報名，我們可以為你預訂較化算的機票。

敬請留意，並立即報名。

Please scan QR Code to register online!
請掃描二維碼網上報名！





What would you do at Lourdes? 在露德朝聖會做甚麼？

You will meet Members and Chaplains from 50 countries, experiencing the Order's spirituality at its global best. If you plan to bring a Malade to Lourdes, please inform us as early as possible:

info@orderofmalta.org.hk

The Lourdes Pilgrimage includes:

- International Masses
- The Lourdes Baths
- Candlelight Marian Procession
- Grotto of the Blessed Virgin Mary
- Exposition of the Blessed Sacrament and Benediction

你將會見到來自 50 個國家的成員和神師，跟他們交流，以全球最佳的方式去體驗騎士會的靈修精神。如果你打算去露德朝聖並帶同病弱者一起參加，請聯絡我們：info@orderofmalta.org.hk

露德朝聖包括：

- 國際彌撒聖祭
- 露德泉水浸浴
- 聖母像燭光遊行
- 前往聖母瑪利亞曾經顯現的山洞
- 明供聖體及聖體降福

Suggested Travel Plan 建議行程

- Arrive Lourdes by lunch-time, Tuesday, 28th April, 2026.
- Depart anytime Tuesday 5th May, 2026.
- Fly first to Paris then take transit flight to Pau. A shuttle bus will pick us from airport to the hotel in Lourdes. Return home via the same route.

- 在 4 月 28 日星期二午膳時間到達露德。
- 5 月 5 日星期二自露德回程。
- 先飛往巴黎，然後轉機往波城，乘接駁巴士前往露德的酒店。原路返回香港。

Accommodation 住宿安排

All of our Pilgrims, Members, volunteers and Malades will stay together at Hotel Jeanne D'Arc for camaraderie, ease of communication and keeping to schedule. We will manage the flights, the hotel and all the Lourdes events for you.

Full board rates:

75 -110€ (HK\$584-857) Single Room/night,

75 -110€ (HK\$584-857) Double Room/night

Should you know of somebody in your family or circle of friends who would be interested in joining the Pilgrimage to Lourdes, please feel free to forward them this brochure and to ask them to email us: info@orderofmalta.org.hk for registration. Thank you. We look forward to welcoming you.

所有的朝聖者和義工都將在Hotel Jeanne D'Arc入住，以增進友情及方便於互相照應和跟隨日程安排。我們將為你預訂機票、酒店房間和所有露德朝聖的活動。

全膳價格：

單人房每晚 75 -110€ (HK\$584-857),

雙人房每晚 75 -110€ (HK\$584-857)

如果你知道你的家人或朋友圈對參加露德朝聖之旅有興趣，請將這本小冊子轉發給他們，並請他們直接發送電郵至：info@orderofmalta.org.hk 查詢或報名。謝謝！我們非常期待歡迎你的參與。